



LIMITED LIFETIME WARRANTY

CURT provides limited lifetime warranty coverage against defects in factory workmanship and materials for CURT products ("Products") sold by factory authorized dealers for use by retail (end use) consumers. This Limited Warranty is provided only to the original Product consumer, and applies only to the original installation. This Limited Warranty is not transferrable and does not extend or apply to anyone else. For consumers in the U.S.: this Limited Warranty gives you specific legal rights; you also may have other rights, which vary from state to state.

This Limited Warranty is the sole and exclusive warranty provided by CURT, and all other warranties and conditions are excluded and disclaimed. **UNDER THE LAW OF CERTAIN STATES, THERE MAY BE NO IMPLIED CONDITIONS OR WARRANTIES FROM CURT APPLICABLE TO YOUR PRODUCT, AND ALL IMPLIED CONDITIONS OR WARRANTIES (INCLUDING ANY WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE) ARE EXCLUDED AND DISCLAIMED WHERE ALLOWED BY LAW.** If implied warranties are imposed under any applicable state law, all such implied warranties are limited to the duration of the applicable provisions of this Limited Warranty. For consumers in the U.S.: some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you.

COVERED PRODUCTS AND LIMITATIONS

CURT provides the following Limited Warranty coverage:

Product	Workmanship & Materials	Components & Parts	Finishings & Coatings
Hitches	Lifetime	1-year	1-year
Brake controllers	Lifetime	1-year	1-year
Electrical and wiring	1-year	1-year	1-year
Other accessories	Lifetime	1-year	1-year

Each of the warranty coverage periods runs from the date of purchase of the Product (proof of purchase is required) and applies only to warranted defects that first occur and are reported to CURT within the applicable warranty period. CURT retains the right to determine to its reasonable satisfaction whether any claimed defect is covered by this Limited Warranty.

Certain items are excluded from Limited Warranty coverage by CURT, and this **Limited Warranty coverage does not apply to:**

- Wear and tear from normal use, including damage from road debris
- Improper product selection, application, installation or maintenance
- Modifications, including the attachment of other hardware or components
- Misuse, abuse, overloading, improper trailering or hauling, accident
- Corrosion or damage due to environmental conditions

REMEDIES UNDER THIS LIMITED WARRANTY

If a defect covered by this warranty occurs, CURT will repair or replace the Product, or refund the purchase price, in its sole discretion. This "repair, replacement or refund" remedy is the **sole and exclusive remedy** under this Limited Warranty. CURT has **no responsibility or liability for any incidental or consequential damages**, such as loss of use of vehicles or trailers, towing charges, storage charges, labor and service charges for removing or reinstalling products, loss of or damage to personal property, or interest or finance charges, all of which are specifically **excluded and disclaimed** from this Limited Warranty. For consumers in the U.S.: some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you.

RESPONSIBILITY OF PURCHASER

The Purchaser must have proof of purchase to obtain service under this Limited Warranty. Contact CURT for a Returned Goods Authorization (RGA) and return instructions; CURT will not accept Products unless an RGA has been issued. The Purchaser must deliver the Product to CURT or an authorized CURT dealer along with the RGA number and proof of purchase.

The CURT Limited Warranty policy in effect on the date you purchased your Product determines the applicable warranty coverage, and subsequent or prior CURT warranties are not applicable to your Product. The terms of this Limited Warranty cannot be changed or modified, except by a written agreement signed by an officer of CURT. CURT reserves the right to improve its products through changes in design or materials without being obligated to the owners of the Products of the same or similar models.

Contact information:
CURT Headquarters
6208 Industrial Drive
Eau Claire, WI 54701
877.287.8634



GARANTIE À VIE LIMITÉE

CURT offre une garantie à vie limitée contre les défauts de fabrication et de matériaux d'usine pour les produits CURT (ci-après "produits") vendus par des usines autorisées pour une utilisation par des consommateurs au détail (utilisateurs finaux). La présente garantie limitée n'est offerte qu'au consommateur d'origine du produit et ne s'applique qu'à l'installation d'origine. Elle n'est pas transférable et ne s'applique à personne d'autre. Les consommateurs des États-Unis qui bénéficient de cette garantie limitée jouissent de droits légaux particuliers, ainsi que d'autres droits qui varient d'un État à l'autre.

La présente garantie limitée est la seule garantie fournie par CURT, et toutes les autres garanties et conditions sont exclues et rejetées. **SELON LA LOI DE CERTAINS ÉTATS, IL SE PEUT QU'AUCUNE CONDITION OU GARANTIE IMPLICITE DE CURT NE S'APPLIQUE À VOTRE PRODUIT, ET TOUTES LES CONDITIONS OU GARANTIES IMPLICITES (Y COMPRIS TOUTE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADÉQUATION À UNE FIN PARTICULIÈRE) SONT EXCLUES ET REJETÉES LORSQUE LA LOI LE PERMET.** Les garanties implicites imposées en vertu d'une loi d'État applicable sont limitées à la durée des dispositions applicables de la présente garantie limitée. Certains États où résident les consommateurs des États-Unis n'autorisent pas de limitation quant à la durée d'une garantie implicite, de sorte que la limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer à eux.

PRODUITS COUVERTS ET LIMITATIONS

CURT offre une garantie limitée pour les éléments suivants.

Produit	Fabrication et matériaux	Composants et pièces	Finitions et revêtements
Attache-remorques	Garantie à vie	1 an	1 an
Contrôleurs de freinage	Garantie à vie	1 an	1 an
Composants électriques et câblage	1 an	1 an	1 an
Autres accessoires	Garantie à vie	1 an	1 an

Chacune des périodes de garantie commence à partir de la date d'achat du produit (une preuve d'achat est requise) et s'applique uniquement aux défauts couverts qui se produisent pour la première fois et qui sont signalés à CURT pendant la période de garantie applicable. CURT se réserve le droit de déterminer, à sa satisfaction raisonnable, si tout défaut signalé est couvert par la présente garantie limitée.

Certains articles ne sont pas couverts par la **garantie limitée de CURT, et celle-ci ne s'applique pas aux éléments suivants :**

- L'usure due à une utilisation normale, y compris les dommages causés par les débris de la route;
- L'application, l'installation, l'entretien ou le choix inappropriés des produits;
- Toute modification, y compris la fixation d'autres composants ou quincaillerie;
- Un usage inapproprié ou abusif, une surcharge, un remorquage ou un transport incorrects, ou un accident;
- La corrosion ou les dommages dus aux conditions environnementales.

RECOURS DANS LE CADRE DE CETTE GARANTIE LIMITÉE

Si un défaut couvert par cette garantie survient, CURT réparera ou remplacera le produit, ou remboursera le prix d'achat, à sa seule discrétion. Ce recours visant la réparation, le remplacement ou le remboursement est le **seul recours possible** dans le cadre de la présente garantie limitée. CURT **n'est pas responsable des dommages accessoires ou indirects**, tels que la perte d'utilisation de véhicules ou de remorques, les frais de remorquage, les frais d'entreposage, les frais de main-d'œuvre et d'entretien pour le retrait ou la réinstallation des produits, la perte de biens personnels ou les dommages causés à ceux-ci, ou les frais d'intérêts ou les frais financiers, qui sont tous spécifiquement **exclus** de la présente garantie limitée. Certains États où résident les consommateurs des États-Unis n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou indirects, de sorte que la limitation ou l'exclusion ci-dessus peut ne pas s'appliquer à eux.

RESPONSABILITÉ DE L'ACHETEUR

L'acheteur doit disposer d'une preuve d'achat pour obtenir un service au titre de la présente garantie limitée. Il doit contacter CURT pour obtenir une autorisation de retour de marchandises et des instructions de retour; CURT n'acceptera pas de produits si cette autorisation n'a pas été délivrée. L'acheteur doit livrer le produit à CURT ou à un détaillant autorisé par CURT avec le numéro d'autorisation de retour de marchandises et la preuve d'achat.

La politique de garantie limitée de CURT en vigueur à la date d'achat du produit détermine la garantie applicable, et les garanties ultérieures ou antérieures de CURT ne s'appliquent pas au produit. Les modalités de cette garantie limitée ne peuvent être changées ou modifiées que par l'entremise d'un accord écrit signé par un agent de CURT. CURT se réserve le droit d'améliorer ses produits par des changements de conception ou de matériaux sans avoir d'obligations envers les propriétaires des produits du même modèle ou de modèles similaires.

Coordonnées: **Siège social de CURT**
6208 Industrial Drive
Eau Claire (Wisconsin) 54701
1 877 287-8634